

金禧歌唱比賽 23/1/2007 Golden Jubilee Singing Contest



院長馮國培教授頒獎了團體組冠軍——鄧展豪同學、朱鈞泉同學、蕭煜銓同學及黃偉龍同學。
Professor Fung Kwok Pui, College Head, presenting trophy to the Group Champion - Mr Tang Chin Ho, Mr Chu Kwan Chuen, Mr Siu Yuk Chuen and Mr Wong Wai Lung.



蔡尚衡同學勇奪獨唱組冠軍。
Mr Choi Sheung Hang won the Solo Champion.

書院通識教育課程周年聚餐 26/1/2007 College General Education Programme Annual Luncheon



書院通識教育課程周年聚餐設於文怡閣，由院長馮國培教授致歡迎辭。
Professor Fung Kwok Pui, College Head, welcoming guests to the Annual Luncheon of College General Education Programme.

校長夜話 29/1/2007 Meeting the Vice-Chancellor



校長劉遵義教授出席由聯合書院學生會暨六舍堂舉行的校長夜話。
Professor Lawrence J Lau, Vice-Chancellor, attended the Night Talk jointly organized by the Student Union as well as six Hostels and Non-Residential Halls.



聯合同學與校長大合照。
UC students posing a group photo with Professor Lau after the Night Talk.

院長夜話 24/1/2007 Head's Night Talk



院長馮國培教授出席由學生會主辦的院長夜話，暢談書院的發展大計。
Professor Fung Kwok Pui, College Head, attended the Head's Night Talk organized by the Student Union and shared his vision of College future development with students.

聯合書院教職員聯誼會 - 南丫島一日遊 United College Staff Association - Lamma Island Day Trip 27/1/2007



教職員聯誼會會員及家屬合照於南丫島。
Participants and their family members posed a group photo at the Lamma Island.

台灣國立清華大學訪問 聯合書院 National Tsing Hua University visits United College 7/2/2007

台灣國立清華大學學生事務處學生事務長賀陳弘教授(右)及清華特聘講座暨中大客座教授黃一農教授(左)訪問聯合書院，由輔導長劉行榕教授親自接待。



Professor Hocheng Hong, Chair and Dean of Student Affairs, National Tsing Hua University and Professor Huang Yi Long, Academician, Academia Sinica and Visiting Professor of CUHK, visited United College. They were received by Professor Alaster Lau, Dean of Students.